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Jasna Paladin, foto: Gorazd Kavčič

Začelo se je četrto leto vašega županskega mandata. Kako bi 
ocenili dosedanje delo?
Dosedanje delo ocenjujem kot uspešno. Občina Kamnik sodi med 
večje slovenske občine z izjemno naravno in kulturno dediščino, 
zato nam izzivov ne manjka. Po površini smo tako veliki kot Lju-
bljana, proračun pa je več kot desetkrat nižji, zato moramo s sred-
stvi skrbno ravnati. Vseh investicij se lotevamo tako, da k sodelova-
nju povabimo čim več potencialnih možnih izvajalcev, s tem dose-
gamo nižje cene in zato lahko naredimo več. Prepričan sem, da je 
prav ta učinkovitost zaznamovala mandat, poleg tega pa tudi dob-
ri odnosi z državo, ki je obnovila kar nekaj infrastrukture na obmo-
čju naše občine. Lahko rečem, da smo v kratkem času izvedli mno-
go projektov, večino tistih, o katerih smo govorili že pred volitvami. 
Nekaj pa bo ostalo še za prihodnji mandat.

Po dolgoletnih obljubah se je oktobra lani vendarle začela grad-
nja nove stavbe Osnovne šole Frana Albrehta. Kako potekajo 
dela?
Res je, gradnja OŠ Frana Albrehta se je končno začela, zavedamo 
se, da je to zahteven projekt in hkrati tudi največji investicijski pro-
jekt Občine Kamnik v tem desetletju. Veliko delo smo naredili že z 
racionalizacijo projekta, s katero smo prvotno vrednost z 21 milijo-
nov znižali na 19 milijonov.
V začetku gradnje je izvajalec opravil sondažni izkop z namenom 
ugotovitve nivoja podtalnice in priprave načrta varovanja gradbe-
ne jame za del objekta, ki je najbližje obstoječi dvorani. Kot pri 
vsakem večjem projektu se tudi tukaj srečujemo z nepredvidenimi 
situacijami in je temu primerno treba prilagajati dinamiko ter za-
poredje izvajanje aktivnosti gradnje.
Te dni se gradi južni del objekta, kjer izvajalec betonira stene prit-
ličja, vsak teden se pozna napredek in naša dolgo pričakovana šola 
počasi dobiva obliko. Za stanovalce na Šolski ulici je bila vzpostav-
ljena nova začasna dostopna pot, in sicer po trasi prihodnje kole-
sarske ter pešpoti. V teh dneh se bo nadaljeval izkop gradbene 
jame za severni del objekta, kjer se bo nato prav tako začela grad-
nja kleti.
Zadovoljen sem, da se šola končno gradi in prepričan sem, da 
bomo ta projekt uspešno pripeljali do konca ter našim otrokom 
omogočili varne in kakovostne prostore za pridobivanje znanja, ki 
je temelj za nadaljnjo življenjsko pot. Verjamem, da bo šola vselji-
va v šolskem letu 2023/24, torej v pogodbenem roku. Na tem mes-
tu se zahvaljujem podžupanu Bogdanu Pogačarju, ki učinkovito 
vodi in koordinira projekt.

Kakšna usoda pa čaka športno dvorano? Boste obstoječo preno-
vili ali zgradili novo?
Projekt gradnje OŠ Frana Albrehta z zunanjo ureditvijo in športno 
dvorano je razdeljen na več faz. Najprej je treba zaključiti izgra-
dnjo nove šole, nato izvesti zunanjo ureditev vključno s športnim 
igriščem, ki bo namenjeno obema osnovnima šolama, in verjetno 
še s kakšnimi parkirišči pod objektom, v zadnji fazi pa je na vrsti 
prenova športne dvorane, ki bo v prihodnjih letih dobila novo po-
dobo. Seveda pa so potrebe velike, zato razmišljamo tudi o gradnji 
športne dvorane v javno-zasebnem partnerstvu na območju nek-
danje smodnišnice, na zemljiščih, ki so v lasti občine. A vse je seve-
da odvisno od denarja in prostorskih načrtov. 

Tudi v knjižnici razmere za zaposlene in uporabnike niso naj-
boljše. Boste načrtovano obnovo izvedli letos? Kdaj pa bi knjižni-
ca lahko dobila povsem nove prostore?
Knjižnica je res potrebna obnove. V lanskem letu smo zbirali po-
nudbe za izdelavo projektne dokumentacije za gradbeno dovolje-
nje, izvedbo in načrt opreme, ker pa so prejete ponudbe presegle 
zakonsko dovoljeno vrednost, smo letos na javnem portalu objavi-
li nov razpis. Pričakujemo, da bomo tokrat uspešni pri izbiri izva-
jalca in da bomo do jeseni pridobili gradbeno dovoljenje za preu-
reditev podstrešja knjižnice, kjer bodo v prvi fazi na novo urejeni 
pisarniški prostori, prostori za izposojo v pritličju pa se bodo v 
naslednji fazi povečali. Projektna dokumentacija bo ustrezna za 
prijavo na bodoče energetske razpise, saj želimo objekt prijaviti za 
sofinanciranje iz naslova energetske sanacije. Tako je sama časov-
nica izvedbe odvisna tudi od datumov prihodnjih razpisov. 
Ideje in projekti, da bi knjižnico uredili nad športno dvorano, za 
kar sicer že imamo veljavno gradbeno dovoljenje, pa se mi zdijo 
povsem neprimerni.

Kaj se dogaja z nepremičninami, ki jih je lani na območju nekda-
nje smodnišnice odkupila občina?
Občina Kamnik je v letu 2021 odkupila kompleks zemljišč na juž-
nem delu območja nekdanje smodnišnice in večino cest oziroma 

poti znotraj območja, vodovod in kanalizacijo ter dva industrijska 
šotora. Na tem območju bo v prihodnje mogoče razvijati obrt, 
podjetništvo, šport, kulturo in turizem. Pripravljamo vse potrebno 
za sprejem občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN), 
so pa ti postopki dolgotrajni. Ceste so v postopku kategorizacije, 
do objekta Gorske reševalne službe Kamnik na severnem delu 
bomo letos zgradili vodovod, preostalo infrastrukturo pa po spre-
jetju OPPN. Zemljišča, ki jih imamo zdaj v lasti, nam omogočajo 
marsikaj. 
Objekt nekdanjega ključavničarstva, kjer deluje Kreativna četrt 
Barutana, smo predali v upravljanje Zavodu za kulturo Kamnik in 
skupaj z njimi, Mladinskim centrom Kotlovnica in Zavodom Štajn 
pripravljamo načrt razvoja tega objekta. Nekaj nepremičnin smo 
uspešno oddali v najem, z najemi smo do sedaj ustvarili dobrih 25 
tisoč evrov prihodkov.

Kar na dveh koncih občine gradite kolesarski povezavi – do Godi-
ča in do Ljubljane. Do Ljubljane poteka tik ob železniški progi. 
Kaj to pomeni za načrtovano dvotirnost proge in kako daleč je ta 
projekt?
Gre za dva projekta, ki bosta sofinancirana s strani EU. Projekta 
bosta omogočila trajnostno mobilnost tako za dnevne uporabnike 
kot tudi za turiste. Dela na obeh progah napredujejo in bodo kon-
čana v tem letu. Kolesarska pot od Kamnika do Godiča bo maka-
damska. Namesto vsakega podrtega drevesa bomo zasadili tri 
nova. Proga proti Ljubljani pa bo večinoma asfaltirana in široka 
štiri metre. Občina Kamnik je s strani Slovenskih železnic pridobila 
pozitivno mnenje glede gradnje kolesarske povezave ob progi. Po-
vezava je od proge odmaknjena osem metrov, kar je bil pogoj. 
Drugi tir naj bi bil speljan le do Korenove ceste, saj bi tu zavil proti 
Brniku, take so bile vsaj pripombe Občine Kamnik na državne na-
črte in mislim, da so našo pobudo upoštevali.

Kdaj pa bo sklenjena rekreacijska pot ob Kamniški Bistrici oz. 
izvedeni protipoplavni ukrepi v Šmarci?
Večnamenska pot – ki bo pravzaprav intervencijski dostop za vodar-
je, lahko pa se bo uporabljala tudi kot rekreacijska pot – ob Kamniški 
Bistrici v Šmarci se bo začela graditi predvidoma v drugi polovici le-
tošnjega leta sočasno z gradnjo protipoplavnih ukrepov. Občina Ka-
mnik bo z Direkcijo RS za vode v okviru ukrepov za izboljšanje 
poplavne varnosti Kamniške Bistrice zgradila nov most pri Virtusu in 
uredila preostali del sprehajalne poti. Gre za gradnjo protipoplavnih 
ukrepov od nakupovalnega središča Supernova proti Domžalam. 
Dokumentacijo za gradbeno dovoljenje bomo vložili te dni, dela 
se bodo začela takoj, ko ga dobimo, predvidoma bo to konec julija. 

Okolju prijazno mobilnost spodbujate tudi s projektom Kamko-
lo. Nameravate letos urediti kakšno novo postajo?
Projekt se je izkazal za res dobro obliko trajnostne mobilnosti in 
menim, da ga je dobro nadaljevati. Letos načrtujemo postavitev 
dveh novih postaj Kamkolo, in sicer na Zgornjem Perovem in pri 

Arboretumu Volčji Potok. Sistem bomo zagnali takoj, ko bodo 
temperature višje, saj hladne temperature škodujejo baterijam; 
kolesa so namreč električna. V prihodnje bomo mrežo postaj širili 
tudi v primestne krajevne skupnosti.

V Črni pri Kamniku ste napovedali gradnjo kanalizacije, ki bo na-
domestila načrtovano čistilno napravo. Kje po občini boste še 
uredili kanalizacijo?
Gre za izjemen projekt, ki smo se ga lotili skupaj z državo. Ko smo 
dobili informacijo, da bo država investirala v obnovo cestišča, smo 
takoj začeli projektiranje kanalizacije od Stahovice do vasi Črna. 
Namesto prej načrtovane čistilne naprave bo tako vas Črna prišla 
do neposredne povezave na Centralno čistilno napravo Domžale - 
Kamnik, kar je najbolj trajnostna in dolgoročna rešitev. Za približ-
no 400 tisoč evrov bo občina pod cesto zgradila približno dva kilo-
metra kanalizacije, kar je več kot polovica ceneje, kot če bi infra-
strukturo gradili sami, in ne hkrati z državo.
Kanalizacijo načrtujemo tudi v drugih predelih občine. Trenutno ka-
nalizacijo skupaj z vodovodom obnavljamo na Vrhpoljah. Vlogo za 
pridobitev gradbenega dovoljenja za gradnjo kanalizacije v Bistriči-
ci  je bilo treba zaradi novelacije geodetskega posnetka umakniti, 
novelirana vloga pa se je na Upravno enoto Kamnik oddala decem-
bra, tako da v kratkem pričakujemo gradbeno dovoljenje. V pripravi 
so tudi projektne dokumentacije za kanalizacijo v Motniku, kanali-
zacijo in vodovod na Selih pri Kamniku, v Rožičnem in v Znojilah, 
kanalizacijo od Potoka do Snovika, kanalizacijo v Stolniku, kanaliza-
cijo na Lazah v Tuhinju, kanalizacijo v naseljih Vir pri Kamniku in 
Soteska in kanalizacijo Golice–Zgornji Tuhinj–Laze. Naša vizija je, 
da kar največ odpadnih voda odvedemo v Centralno čistilno napra-
vo Domžale - Kamnik, saj sistem čistilnih naprav ni vselej učinkovit.

Kako pa nameravate urediti odpadne vode na Veliki planini?
Ljudje se vsako leto bolj zavedamo, da sta čisto okolje in urejena 
infrastruktura pogoj za kakovostno življenje. Neurejenega ter ne-
kontroliranega odvajanja odpadnih voda na območju Velike plani-
ne se v zadnjem času vedno bolj zavedamo, pa tudi mogočih posle-
dic, če bi se neurejeno stanje na tem področju nadaljevalo. Gre na-
mreč za zelo občutljiv kraški svet. Vsako dejanje na planini se pozna 
v podzemnih vodah in posledično na zajetju Iverje, zato moramo 
narediti vse, da naša pitna voda ne bo ogrožena. 
V prvi fazi je treba vzpostaviti vse potrebno za izvajanje gospodar-
ske javne službe odvajanja in čiščenja odpadnih voda na pred-
metnem območju. Še letos je treba začeti izvajanje kontroliranih 
odvozov vsebin greznic z območja Velike planine v okviru koncesi-
je, v povezavi s tem lastnikom objektov že sedaj omogočamo sofi-
nanciranje nepretočnih greznic ali malih komunalnih naprav. Dol-
goročno bo treba sprejeti odločitev o načinu odvajanja odpadnih 
voda s planine v skladu z načrti razvoja Velike planine. Odpadne 
vode povzroča človek in njegov stil bivanja, višji kot bo standard 
namestitev na planini in s tem tudi razvoj planine, bolj dolgoročna 
bo morala biti rešitev. Vsi vemo, da je povsod – tako v mestih, vaseh 

Delamo zagnano in učinkovito
Tako pravi župan Matej Slapar, s katerim smo se pred letošnjim občinskim praznikom pogovarjali o aktualnih projektih  
in načrtih za letošnje leto, pa tudi o tem, ali bo jeseni znova kandidiral za župana.
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in tudi na planini – najboljša rešitev kanalizacijsko omrežje, vendar 
mora biti vsaka rešitev tudi ekonomsko sprejemljiva in opravičljiva. 
Zato bomo v naslednjih mesecih preučili možnosti, ki nam bodo 
izhodišča za to, da se odločimo, ali je dolgoročna rešitev gradnja 
kanalizacije, izgradnja omrežja kanalizacije s skupno čistilno na-
pravo ali oprema objektov s primernimi malimi čistilnimi naprava-
mi ali nepretočnimi greznicami.
Dejstvo je, da stanje, kakršno je sedaj, ni primerno in izvajanje ne-
urejenega načina odvajanja odpadnih voda nam lahko ogrozi 
glavni vodni vir pitne vode na zajetju Iverje. Naredili bomo vse, da 
bodo naše občanke in občani še naprej pili čisto in zdravo pitno 
vodo. Prepričan sem, da bi kanalizacijo na Veliki planini lahko 
zgradili, tudi ob pomoči evropskega denarja.

Kar nekaj stotisočakov boste letos vložili tudi v vodovodno zajet-
je Iverje oz. v vrtanje globokih vrtin.
Glede na to, da se naše podnebje spreminja in so sušna obdobja 
vedno daljša, prihaja do manjšega dotoka v zajetje Iverje, zato 
smo se odločili, da zgradimo alternativni dotok v zajetje. To bomo 
naredili iz globokega vodonosnika na globini 170 metrov. Zgradili 
bomo tri vrtine, ki bodo zagotavljale dodatne količine pitne vode, 
kadar bo količina vode v drenažnem zajetju Iverje nizka. Projekt 
bo izveden v treh fazah in bo predvidoma zaključen leta 2024. 
Vrtalna dela za prvo vrtino so se že začela, v javni vodovodni sis-
tem bo priključena še letos.

V Kamniku bosta zrasla dva nova trgovska centra (na travniku 
pred Titanom), tudi v t. i. Utokovi jami bo slej ko prej pozidana 
nova stanovanjska soseska. Številni občani bi si raje želeli več 
zelenih površin. Kje bi še lahko uredili kakšen park?
Zazidljivost površin pri Utoku in tudi pri Titanu izhaja že iz starih 
družbenih načrtov zazidljivosti in sega vsaj dvajset let nazaj. V tem 
trenutku je na območju pri Titanu možno zgraditi tri stolpiče sta-
novanj, v pritličju pa manjše prostore za lokale in trgovine. S spre-
membo občinskega podrobnega prostorskega načrta na tem po-
dročju želimo v prostor umestiti dva stolpiča stanovanj in v pritlič-
ju en večji trgovinski objekt. Pri vsem skupaj moramo biti pozorni 
tudi na to, da bo na območju zadosti parkirišč in zelenih površin. 
Tudi v Utokovi jami, ki že več kot deset let kazi mestno središče, bo 
v prihodnje možno zgraditi stanovanja. Tudi na tem delu se mesto 

širi proti reki ... Urejeno področje bo gotovo v ponos mestu. Je pa 
dejstvo, da je selitveni prirast v Kamniku negativen, saj že več kot 
deset let ni bilo zgrajenega večjega stanovanjskega kompleksa, 
posledično pa so cene nepremičnin zelo visoke, saj jih predvsem 
za mlajše družine in mlade primanjkuje. Dodatna stanovanja 
bodo v Kamnik privabila nove občane.
Zelene površine bomo dodatno zagotavljali ob reki Kamniški Bi-
strici, priložnost je tudi na Žalah, kjer smo preko poravnave z Me-
ščansko korporacijo Kamnik prišli do lastništva travnika, kamor 
bomo v prihodnje lahko umestili tudi pasje sprehajališče in druge 
zelene sprehajalne površine.

Kaj pa trim steza na Zapricah? 
Območje, na katerem je trim steza nekoč že potekala, je v zasebni 
lasti, z lastniki zemljišč, ki živijo v tujini, potekajo dogovori glede 
višine najemnine. 

Katere cestne odseke po občini boste prenovili letos?
Prenova infrastrukture ostaja ena od strateških nalog občine, saj 
nam vsako deževje na cestah povzroči ogromno stroškov, zato 

zadnja leta v proračunu za obnove in rekonstrukcije cest name-
nimo približno milijon evrov. Letos bomo preplastili slabih pet 
kilometrov asfaltiranih občinskih cestnih odsekov, in sicer odsek 
skozi vas Podgorje in odseke Buč–Hruševka, Mekinje–Godič na 
Cankarjevi cesti, na Duplici, na cesti proti Gradišču v Tuhinju in 
na Markovem, posodobili pa bomo tudi uvoz pri Ciriusu.
Preplaščene bodo tudi asfaltirane ceste ob izgradnji vodovoda na 
Zduši, ob izgradnji kanalizacije Stahovica–Črna ter ob obnovi vo-
dovoda in kanalizacije na Vrhpoljah.
Asfaltirali bomo dobre tri kilometre makadamskih cestnih odse-
kov na lokacijah: Zadnji Vrh–Tunjice, Podstudenec, Gozd, Gradišče 
v Tuhinju, Srednja vas pri Kamniku, Velika Lašna, Podgorje, Šmar-
ca (Bistriška cesta), Brezje nad Kamnikom, Godič, Vrhpolje pri Ka-
mniku, Hrib pri Kamniku, Volčji Potok, Godič–Kršič (Brezovica), 
Motnik–Zgornji Motnik–Bela, Volčji Potok–Perič, Dolenc in Kle-
menčevo.

Katere pa namerava prenoviti država?
Država namerava preplastiti cesto od Stahovice do obnovljenih 
mostov v dolini Črne ter tudi nekoliko višje še en odsek. Ob koncu 
lanskega leta sem podpredsedniku vlade mag. Mateju Toninu in 
ministru Jerneju Vrtovcu predal tudi še ostale potrebe po obnovi 
cest v naši občini. Med drugim smo poudarili potrebo po celostni 
ureditvi ceste proti Črnivcu in tudi ceste proti Kranjskemu Raku. 
Verjamem, da bo država aktivno pristopila tudi k temu projektu, 
potem ko so v letu 2021 celostno obnovili odsek na obvoznici in 
tudi več odsekov v Tuhinjski dolini, za kar se jim zahvaljujem. 

Ena od vaših predvolilnih obljub je bila tudi gradnja garažne 
hiše. Kako kaže?
V Kamniku na nekaj lokacijah primanjkuje parkirišč, kar kaže na 
neusklajen razvoj in gradnjo primerne infrastrukture v preteklo-
sti. Ena od takšnih lokacij, ni pa edina, je zagotovo pri Zdravstve-
nem domu Kamnik. Za umestitev garažne hiše na tem območju 
je treba pripraviti občinski podrobni prostorski načrt (OPPN), k 
čemur je občinska uprava pristopila v letu 2021. Trenutno prip-
ravljavec OPPN-ja pridobiva mnenja nosilcev urejanja prostora, 
na eni od pomladanskih sej bo gradivo predstavljeno občinske-
mu svetu, dokončni sprejem OPPN-ja pa se predvideva za jeseni 
2022. Po sprejemu OPPN-ja bomo preverili zainteresiranost za 

izgradnjo garažne hiše v javno-zasebnem partnerstvu ali s pode-
litvijo stavbne pravice. 
Tu bi poudaril, da moj volilni program ni osnovan na obljubah, 
ampak na potrebah naše občine. Štejejo dejanja, vsak projekt pa 
potrebuje svoj čas od ideje, umestitve v prostor in do končne re-
alizacije. Poti so različne, cilj nam mora biti skupen, lepši in bolj-
ši Kamnik, kar pa se ne razvije čez noč. Niti ne v enem mandatu.
 
Pobude za pokriti bazen v občini imajo že dolgo brado. Kakšne 
so možnosti in kakšni stroški?
Olimpijski pokriti bazen je več desetletij trajajoča zgodba, polna 
pobud in obljub. V letošnjem letu bo občinski svet obravnaval ce-
lovit dokument o možnih rešitvah preureditve letnega bazena Pod 
skalco v objekt za celoletno uporabo. 

Ljubitelji kolesarstva in športa nasploh bomo junija lahko navi-
jali za tekmovalce Dirke po Sloveniji, ki bodo vozili tudi po naši 
občini … Kje in kdaj? Kaj si obetate od tega dogodka?
Kolesarska Dirka po Sloveniji je eden redkih dogodkov pri nas, ki 
je predvajan po Eurosportu, televizijskem programu, ki ima zares 

velik doseg gledalcev po vsej Evropi. Skupaj z organizatorji smo 
se dogovorili, da bo cilj ene od etap pri nas, na Rakovih ravneh 
pod Veliko planino, in sicer 18. junija. V svet bomo poslali helikop-
terske posnetke Velike planine in okolice in od tega dogodka si 
zagotovo obetamo zelo dobro reklamo. Kamnik si prizadeva, da 
postane občina, prijazna kolesarjem, in tudi s tem sodelovanjem 
na Dirki po Sloveniji bomo to dokazali. Moramo pa seveda do dir-
ke dokončati obnovo ceste od Kranjskega Raka do Rakovih ravni 
in jo asfaltirati, česar se bomo lotili takoj, ko bodo vremenske raz-
mere to dopuščale. 

Že dve leti smo v primežu epidemije koronavirusa, a razmere se 
počasi izboljšujejo. Bo letošnji občinski praznik vendarle takšen, 
kot je bil minula leta?
Seveda. Iskreno se veselim, da bo letos počastitev občinskega pra-
znika potekala v takem obsegu kot pred epidemijo. Priprave na 
dogodke, ki bodo potekali v okviru praznika, so že v teku; predsta-
vljamo pa jih v koledarju dogodkov v tej številki Kamničan-ke. Pro-
gram je bogat, želim si, da bi praznovali skupaj z občankami in 
občani.

Kaj ob prazniku sporočate občanom?
V ponos mi je, da občina Kamnik svoj praznik praznuje prav na 
rojstni dan generala in domoljuba Rudolfa Maistra. In prav je, da 
se vsako leto znova spominjamo dejanj, ki jih je naredil naš rojak 
za naš narod, jezik, kulturo … V želji, da se letos konča težko ob-
dobje epidemije, vsem želim optimizma in upanja. Zavedajmo se, 
da imamo lepo državo in lepo občino, ki omogoča kakovostno živ-
ljenje, tu živimo delavni ljudje, imamo ogromno potenciala in pri-
zadevamo si, da bomo to razvijali še naprej. Občankam in obča-
nom iskreno čestitam ob občinskem prazniku in jim želim, da po-
nosno praznujejo.

Novembra letos bodo lokalne volitve. Boste znova kandidirali za 
župana?
Da. Tudi v prihodnje želim nadaljevati začeto delo. Ogromno smo 
naredili, ogromno zadolžitev pa nas še čaka. Vse delamo s ciljem, 
da bo v Kamniku življenje lepše in boljše tako za domačine kot 
tudi za tiste, ki našo občino obiščejo. Delamo učinkovito in želim 
si, da bi to delo lahko opravljal tudi v prihodnje.
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V počastitev praznika Občine Kamnik  
vas v

 torek, 29. marca 2022, 
 

vljudno vabim na

ob 16.30
PROMENADNI NASTOP MESTNE GODBE KAMNIK

Kamnik, Glavni trg

ob 17. uri
PROSLAVO S POLOŽITVIJO VENCA  
K SPOMENIKU RUDOLFA MAISTRA  

S SODELOVANJEM ČASTNE ENOTE IN  
ORKESTRA SLOVENSKE VOJSKE

Kamnik, Trg talcev

Slavnostni govornik bo minister za obrambo  
Republike Slovenije mag. Matej Tonin.

V kulturnem programu bodo nastopili  
Orkester Slovenske vojske ter dijaki Gimnazije in  

srednje šole Rudolfa Maistra Kamnik. 

ob 18. uri
OSREDNJO SLOVESNOST OB PRAZNIKU  

OBČINE KAMNIK S PODELITVIJO PRIZNANJ  
OBČINE KAMNIK 

Dom kulture Kamnik

Slavnostni govornik osrednje slovesnosti, na kateri  
bosta podeljena dva naziva častni občan oziroma  

občanka in sedem priznanj Občine Kamnik,  
bo župan Občine Kamnik Matej Slapar. 

V kulturnem programu bodo nastopili Kvatropirci,  
Prvo slovensko pevsko društvo LIRA Kamnik in  

ostali kamniški kulturni ustvarjalci.

 Rojstna hiša Rudolfa Maistra na praznik Občine Kamnik  
odpira svoja vrata in vljudno vabi od 10. do 18. ure  

k brezplačnemu ogledu stalne razstave Rudolf Maister –  
general, domoljub, pesnik in bibliofil ter gostujoče razstave 
Kärnten/Koroška (ne)deljena dežela – 100 let po plebiscitu. 

Počastimo in praznujmo dan Občine Kamnik skupaj.

Matej Slapar, župan 

Zaradi lažje organizacije vas prosimo, da v Dom kulture Kamnik 
prispete vsaj 15 minut pred začetkom osrednje slovesnosti. Slove-
snost bomo izvedli v skladu s takrat veljavnimi ukrepi in navodili 
pristojnih institucij. 
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Spoštovane občanke,  
spoštovani občani, 

Kamničanke in Kamničani se v mesecu marcu, ob prazniku naše 
lokalne skupnosti, na številnih mestih spominjamo dediščine 
kamniškega rojaka, kulturnika in generala Rudolfa Maistra - 
Vojanova. Ob praznovanju tako Občina Kamnik pripravlja 
pester program prireditev skupaj s krajevnimi skupnostmi, 
javnimi zavodi, kulturnimi društvi in številnimi drugimi 
posamezniki. Z raznovrstnimi dogodki in prireditvami pa se 
spominjamo Maistrovega rojstnega dne in dediščine, ki nam jo 
je zapustil kamniški rojak. Spominjamo se njegovega izjemnega 
prispevka k ohranitvi slovenskega ozemlja in severne meje. 

Še posebej slovesno bo ob prazniku naše občine, ki ga bomo 
počastili v torek, 29. marca 2022, ko bodo na Glavnem trgu ob 
16.30 sprva zadoneli udarni zvoki promenadnega nastopa 
Mestne godbe Kamnik. Ob 17. uri se bo začela proslava s 
položitvijo venca k spomeniku Rudolfa Maistra, osrednja 
slovesnost s podelitvijo priznanj Občine Kamnik pa se bo začela 
ob 18. uri v Domu kulture Kamnik. Ta dan bo svoja vrata odprla 
tudi Rojstna hiša Rudolfa Maistra na Šutni, kjer si boste lahko 
brezplačno ogledali stalno razstavo, ki je posvečena Rudolfu 
Maistru in njegovim borcem. 

Vesel bom vašega obiska na številnih slovesnostih in prireditvah, 
zato vljudno vabljeni v Kamnik – Maistrovo mesto.

Matej Slapar, župan Občine Kamnik

Za vse prireditve velja prost vstop. Več o praznovanju 
občinskega praznika najdete na uradni spletni strani 
Občine Kamnik www.kamnik.si. Prireditve bomo izvedli 
v skladu s takrat veljavnimi navodili in priporočili pri-
stojnih institucij. 

• 14. 3. ob 16. uri
ODPRTJE RAZSTAVE LITERARNIH IN LIKOVNIH 
DEL NA TEMO PRED TRIDESETIMI LETI
Dela učenk in učencev osnovnih šol devetega nagradnega razpisa 
veteranskih in domoljubnih organizacij občin Kamnik in Komenda

PREDDVERJE OBČINE KAMNIK
Koordinacijski odbor veteranskih in domoljubnih organizacij, 
ki združuje Območno združenje veteranov vojne za Slovenijo 
Kamnik - Komenda, Zvezo združenj borcev za vrednote NOB 
Kamnik, Policijsko veteransko društvo Sever Ljubljana – odbor 
Kamnik, Območno združenje slovenskih častnikov Kamnik - 
Komenda in Društvo general Maister Kamnik, skupaj z Dru-
štvom Dogodek Kamnik pripravlja razstavo likovnih ter lite-
rarnih del učenk in učencev druge in tretje triade kamniških 
osnovnih šol, ki so sodelovali na devetem nagradnem razpisu 
koordinacijskega odbora veteranskih in domoljubnih organi-
zacij. Predstavili se bodo učenke in učenci Osnovne šole Frana 
Albrehta Kamnik, Osnovne šole Toma Brejca, Osnovne šole 
Marije Vere, Osnovne šole Stranje in Osnovne šole Šmartno v 
Tuhinju. Do sredine meseca aprila bodo tako v prostorih ob-
činske stavbe na ogled likovna in literarna dela ter pogledi in 
razmišljanja mladih na temo PRED TRIDESETIMI LETI.

• 14. 3. ob 17. uri
REDNA LETNA SKUPŠČINA DRUŠTVA GENERAL 
MAISTER KAMNIK

DOM KRAJANOV ŠMARCA
Na svoji redni letni skupščini Društva general Maister Kamnik 
bodo člani predstavili poročila o delu društva v preteklem letu 
in sprejeli program dela za leto 2022.

• 15. 3. od 10. do 12. ure
RAZSTAVA IGRA OB KAMNIŠKI BISTRICI
Razstava otroških likovnih del Zasebnega vrtca Zarja

PREDDVERJE DOMA KULTURE KAMNIK 
V galeriji Doma kulture Kamnik bo od 15. marca do 31. marca 
2022 na ogled razstava likovnih del otrok Zasebnega vrtca Zar-
ja z naslovom Igra ob Kamniški Bistrici. Navdih za ustvarjanje 
so otroci in pedagoški delavci našli na sprehodih in igri ob 
Kamniški Bistrici ter ob spoznavanju znanih Kamničanov in 
raziskovanju starega mestnega jedra. Razstavo si bo moč 
ogledati v času uradnih ur Doma kulture Kamnik, in sicer ob 
ponedeljkih, torkih in petkih od 10. do 12. ure ter ob sredah in 
četrtkih od 14. do 18. ure. 

Program prireditev ob občinskem prazniku
• 15. 3. ob 16. uri
REZ KAMNIŠKE POTOMKE NAJSTAREJŠE VINSKE 
TRTE 

KAMNIK, PARK EVROPA
Rez vinske trte spada med prva zimsko-pomladna ročna dela 
v vinogradih in je za vinogradnika strokovno tudi najbolj zah-
tevno opravilo. Rez potomke mariborske Stare trte, najstarej-
še žlahtne vinske trte na svetu, sorte modra kavčina ali žame-
tovka, bo opravil kamniški viničar Miro Sanabor in razdelil 
nove cepljenke.

• 16. 3. ob 18. uri
ODPRTJE RAZSTAVE FERDO MAYER:  
JEZIK BARVE

KAMNIK, GALERIJA MIHA MALEŠ
Likovna razstava akademskega slikarja Ferda Mayerja z naslo-
vom Jezik barve predstavlja izbrana dela iz obsežnega opusa 
umetnika. Rojen Mariborčan je mnogim Kamničanom poz-
nan kot likovni pedagog med leti 1954 in 1978, ko se je popol-
noma posvetil svoji umetniški poti in pridobil status svobo-
dnega umetnika. Kustosinja razstave je Saša Bučan.

• 18. 3. ob 19. uri
ZNAMENITI KAMNIČAN FRANC PIRC (1785–1880)
Predavanje Bogomila Brvarja 

DVORANA FRANČIŠKANSKEGA SAMOSTANA 
Društvo sv. Jakoba Kamnik pripravlja predavanje o znameni-
tem Kamničanu Francu Pircu. Franc Pirc (1785–1880) se 
je verjetno rodil v Kamniku. Šolal se je v Kamniku in Ljubljani, 
kjer je končal klasično gimnazijo, filozofijo in teologijo. Delo-
val je kot duhovnik in sadjar. V Ljubljani je izdal delo Krajnski 
vertnar v dveh delih. Leta 1835 je pod Baragovim vplivom odšel 
v misijone v Severno Ameriko, kjer je indijanske staroselce učil 
tudi sadjarstva in poljedelstva. K temu je spodbujal tudi druge 
misijonarje. Domov se je precej bolan vrnil leta 1873. V Severni 
Ameriki še zdaj ohranjajo spomin nanj. Po njem je imenovano 
mesto Pierz. Kamnik ga je počastil z imenom ulice. Življenje in 
delo pomembnega Kamničana bo predstavil Bogomil Brvar, 
univ. dipl. prof. matematike in fizike, specialist kriminologije, 
iz Podgorice pri Pečah, ki je odličen poznavalec življenja, dela 
in pomena Franca Pirca. 

• 22. 3. ob 18. uri
POPOTNICA BOGATA BO SPOMIN IN MOČ  
(FRANCE BALANTIČ): OB 100. OBLETNICI 
PESNIKOVEGA ROJSTVA
KAMNIK, SAMOSTAN MEKINJE    
Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik in Društvo slovenskih pi-
sateljev vas vabita, da se jim pridružitev v torek, 22. marca 
2022, ob 18. uri v atriju mekinjskega samostana, Polčeva pot 
10, Kamnik. Ob 100. obletnici se bomo pesnikove poezije 
spomnili z naslednjim programom: Prvo slovensko pevsko 
društvo LIRA Kamnik bo zapelo več pesmi, med drugim dve 
uglasbeni Balantičevi pesmi, delo dr. Andreja Missona. Balan-
tičeve in svoje pesmi bosta brala člana Društva slovenskih pi-
sateljev Brane Senegačnik in Miklavž Komelj. Odprli bomo 
razstavo 17 likovnih del slovenskih umetnikov, ki so s svojo go-
vorico poustvarili Balantičeve pesmi. Likovno razstavo bo 
predstavila Anamarija Stibilj Šajn.

• 23. 3. ob 18. uri
ZGODOVINA DVORCA ZAPRICE IN NJEGOV 
STAVBNI RAZVOJ
Muzejski večer: predavanje dr. Igorja Sapača

KAMNIK, GRAD ZAPRICE
Umetnostni zgodovinar in kastelolog dr. Igor Sapač, arhitekt, 
bo predstavil bogato stavbno zgodovino dvorca Zaprice, ko jo 
je mogoče slediti od začetka 14. stoletja. V sredini 16. stoletja je 
Jurij pl. Lamberg postavil dvorec v novi renesančni maniri. 
Zadnje večje predelave je dvorec doživel proti koncu 18. stole-
tja. Velika novost so digitalni prikazi glavnih stavbnih razvoj-
nih faz, ki sta jih izdelala dr. Igor Sapač in mag. Sanja Špindler.

• 24. 3. ob 10.30 
MISEL PESNIKA IN ODLOČNOST GENERALA 

SPLETNI PRENOS 
Učenci Osnovne šole Toma Brejca bodo skupaj z glasbeniki iz 
Glasbene šole Kamnik potovali po pomembnih krajih, v kate-
rih je svoj pečat pustil Rudolf Maister. Preko glasbenih, plesnih 
in dramskih vložkov se bomo seznanili z razsežnostjo njego-
vega značaja – na eni strani ljubitelja umetnosti in na drugi 
odločnega generala. Dogodek si bo moč ogledati po spletnem 
prenosu na spletni strani Osnovne šole Toma Brejca in www.
kamnik.si. 

• 25. 3. ob 16. uri
ODPRTJE RAZSTAVE OD MAISTRA DO  
OSAMOSVOJITVE
KAMNIK, VOJAŠKI MUZEJ POD AVTOBUSNO POSTAJO  
KAMNIK
Kulturno-zgodovinsko društvo Triglav je, v sodelovanju z Ob-
močnim združenjem veteranov vojne za Slovenijo Kamnik - 
Komenda, v vojaškem muzeju pod Avtobusno postajo Kamnik 
v okviru praznovanja praznika Občine Kamnik pripravilo 
razstavo z naslovom Od Maistra do osamosvojitve. Razstava 
prikazuje uniforme in osebno oborožitev tega obdobja. Raz-
stava bo odprta do 4. aprila 2022, vsak dan od 16. do 19. ure, za 
organizirane skupine pa se je treba prijaviti na telefon  
041/510-369. 

• 26. 3. ob 8.30 
ODPRTO VETERANSKO PRVENSTVO V  
STRELJANJU Z MALOKALIBRSKO PUŠKO
PALOVČE, LOVSKI DOM
Območno združenje veteranov vojne za Slovenijo Kamnik - 
Komenda, v sodelovanju z Veteranskim strelskim društvom 
Kamnik, v spomin na delovanje Manevrske strukture narodne 
zaščite in v čast občini Kamnik ob njenem prazniku prireja 17. 
odprto tekmovanje v streljanju z malokalibrsko puško za pre-
hodni pokal. Najboljšim strelcem bodo podeljeni pokali in me-
dalje, prvouvrščeni ekipi pa prehodni pokal Občine Kamnik.

• 26. 3. ob 10. uri
26. GORSKI TEK K SVETEMU PRIMOŽU
STAHOVICA, DOM KRAJANOV NA VEGRADU
Klub gorskih tekačev Papež organizira že 26. tradicionalni gor-
ski tek k cerkvici sv. Primoža. Tek pomeni odprtje Tekaškega 
pokala Občine Kamnik za leto 2022 in je tudi tekma za Pokal 
Slovenije v gorskih tekih oziroma državno prvenstvo za gorske 
teke mladih. Razglasitev rezultatov bo ob 12. uri pri cerkvici sv. 
Primoža. 

• 26. 3. ob 10.30 

NA NAŠI ŠOLI POMLAD JE V ZRAKU!

KAMNIK, OSNOVNA ŠOLA 27. JULIJ KAMNIK 
S pesmicami in recitali bodo učenci klicali pomlad in se hkrati 
priklonili našemu Kamničanu generalu Rudolfu Maistru. Šola 
pristopa tudi k projektu Čebelarske zveze Slovenije z naslo-
vom Dan sajenja medovitih rastlin. S posaditvijo sadnega dre-
vesa v šolskem parku želimo spodbuditi občane k zavedanju, 
da se narava ohranja z opraševanjem žuželk in da so za njihov 
obstoj potrebne medovite rastline v našem okolju. 

• 28. 3. ob 17. uri
PODOKNICA PEVSKEGA ZBORA DKD  
SOLIDARNOST KAMNIK
ŠUTNA, ROJSTNA HIŠA RUDOLFA MAISTRA
Tradicionalna Maistrova podoknica v organizaciji članov DKD 
Solidarnost Kamnik. 

• 29. 3. od 10. do 18. ure
DAN ODPRTIH VRAT ROJSTNE HIŠE RUDOLFA 
MAISTRA
ŠUTNA, ROJSTNA HIŠA RUDOLFA MAISTRA
Rojstna hiša Rudolfa Maistra na praznik Občine Kamnik odpi-
ra svoja vrata in vljudno vabi k brezplačnemu ogledu stalne 
razstave Rudolf Maister – general, domoljub, pesnik in biblio-
fil ter gostujoče razstave Kärnten/Koroška (ne)deljena dežela 
– 100 let po plebiscitu.

 • 29. 3. ob 11. uri
KRATKA SPOMINSKA SLOVESNOST
KAMNIK, PRED GIMNAZIJO IN SREDNJO ŠOLO RUDOLFA 
MAISTRA KAMNIK 
Društvo General Maister Kamnik skupaj z Gimnazijo in sre-
dnjo šolo Rudolfa Maister Kamnik pripravlja kratko spomin-
sko slovesnost pri doprsnem kipu generala Maistra. V kultur-
nem programu bodo sodelovale dijakinje in dijaki kamniške 
srednje šole. 

• 29. 3. ob 16.30
PROMENADNI NASTOP MESTNE GODBE  
KAMNIK

KAMNIK, GLAVNI TRG
Udarni ritmi tradicionalnega nastopa Mestne godbe Kamnik 
bodo naznanili osrednje slovesnosti ob prazniku Občine  
Kamnik.
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• 29. 3. ob 17. uri
PROSLAVA S POLOŽITVIJO VENCA K  
SPOMENIKU RUDOLFA MAISTRA S  
SODELOVANJEM ČASTNE ENOTE IN ORKESTRA 
SLOVENSKE VOJSKE

KAMNIK, TRG TALCEV
Položitev cvetja k spomeniku Rudolfa Maistra, slovenskega 
pesnika, generala in borca za severno mejo. Slavnostni govor
nik bo minister za obrambo Republike Slovenije mag. Matej 
Tonin, v kulturnem programu bodo sodelovali Orkester Slo
venske vojske in dijaki Gimnazije in srednje šole Rudolfa Mai
stra Kamnik.  

• 29. 3. ob 18. uri
OSREDNJA SLOVESNOST OB PRAZNIKU OBČINE 
KAMNIK S PODELITVIJO PRIZNANJ OBČINE  
KAMNIK

DOM KULTURE KAMNIK
Slavnostni govornik osrednje slovesnosti, na kateri bosta po
deljena dva naziva častni občan oziroma občanka in sedem 
priznanj Občine Kamnik, bo župan Občine Kamnik Matej Sla
par. V kulturnem programu bodo nastopili Kvatropirci, Prvo 
slovensko društvo LIRA Kamnik in ostali kamniški kulturni 
ustvarjalci.

• 30. 3. ob 18. uri
VODSTVO PO NOVI GOSTUJOČI RAZSTAVI  
KÄRNTEN/KOROŠKA (NE)DELJENA DEŽELA – 
100 LET PO PLEBISCITU

ŠUTNA, ROJSTNA HIŠA RUDOLFA MAISTRA
Avtorji razstave so civilna iniciativa SKUP, Klub slovenskih štu
dentk in študentov na Koroškem ter likovni umetnik Karel 
Vouk. Po razstavi, ki nazorno, z besedo in sliko, pripoveduje o 
nekdanjem in današnjem življenju slovenske narodne skup
nosti na Koroškem, vas bosta vodila Sonja Kert Wakounig in 
Rudi Vouk, koordinatorka je Alenka Juvan.

• 30. 3. ob 19. uri
ODPRTA AVLA
Večer dijaške poezije

AVLA GIMNAZIJE IN SREDNJE ŠOLE RUDOLFA MAISTRA 
KAMNIK
Gimnazija in srednja šola Rudolfa Maistra Kamnik vabi na ve
čer prepleta besede, glasbe in giba mladih ustvarjalcev. Pred
stavljene bodo avtorske pesmi in glasba, priredbe in poustvar
janja skozi čutenje mladostnikov. 

• 31. 3. ob 18.30
SPOMINSKA MAŠA ZA POKOJNE PROFESORJE, 
DIJAKE TER USLUŽBENCE GIMNAZIJE IN  
SREDNJE ŠOLE RUDOLFA MAISTRA KAMNIK

KAMNIK, CERKEV FRANČIŠKANSKEGA SAMOSTANA
Gimnazija Kamnik, ustanovljena 1949. leta, je bila desetletja 
gonilo in vodilo kulturnega življenja v Kamniku. S širitvijo de
javnosti in programov v Gimnazijo in srednjo šolo Rudolfa Ma
istra Kamnik je kamniška srednja šola danes ena osrednjih iz
obraževalnih ustanov v Sloveniji. Mnogo izjemnih ljudi, pove
zanih z njo, profesoric, profesorjev, nekdanjih dijakinj in dija
kov ter sodelavk in sodelavcev je že odšlo. S spominsko mašo 
v cerkvi Frančiškanskega samostana se bomo spomnili prav 
njih. 

• 4. 4. ob 17. uri 
ODPRTJE PLOČNIKA V VOLČJEM POTOKU IN  
SANIRANEGA MOSTU NA LOKALNI CESTI 
VOLČJI POTOK–RUDNIK PRI RADOMLJAH

VOLJČI POTOK, PRI UVOZU V VRTNI CENTER ARBORETUM 
VOLČJI POTOK 
Občina Kamnik je v lanskem letu uredila izgradnjo pločnika v 
Volčjem Potoku, in sicer od prodajnega centra do para avto
busnih postaj v dolžini 495 metrov. V sklopu ureditve površin 
za pešce se je izvedla izgradnja nadvišanega prehoda za pešce 
med avtobusnima postajališčema, izvedel se je prehod za 
pešce na lokalni cesti v bližini uvoza do prodajnega centra in 

uredila preplastitev hodnika za pešce na območju avtobusnih 
postajališč. Poleg izgradnje pločnika in preplastitve so se op
ravila še gradbena dela za javno razsvetljavo ter uredilo od
vodnjavanje. Obenem se je lani v Krajevni skupnosti Volčji Po
tok uredil oziroma saniral tudi most na lokalni cesti Volčji Po
tok–Rudnik pri Radomljah. V okviru sanacije se je uredil pre
pust, namestila se je nova zaščitna JVO ograja in uredila stru
ga potoka. 

• 5. 4. ob 10. uri 
10. OBLETNICA DELOVANJA DNEVNEGA  
CENTRA ŠTACJON

KAMNIK, KNJIŽNICA FRANCETA BALANTIČA KAMNIK
Dnevni center za osebe s težavami v duševnem zdravju  Štac
jon, ki deluje v okviru Centra za socialno delo Osrednja Slove
nija – vzhod, enota Kamnik, je leta 2012 nastal kot odgovor na 
potrebe oseb s težavami v duševnem zdravju v lokalni skup
nosti. Dnevni center Štacjon v letošnjem letu praznuje 10. 
obletnico uspešnega in nepogrešljivega delovanja programa v 
lokalni skupnosti. Delovanje programa bomo obeležili z gosti 
s področja socialnega varstva, zdravstva, nevladnih organiza
cij in lokalne skupnosti.

• 5. 4. ob 17. uri 
ODPRTJE SANIRANEGA PLAZU NA OBČINSKI 
CESTI ŠPITALIČ–DOLINA

ŠPITALIČ, PRI SANIRANEM PLAZU  

V poletnih mesecih leta 2021 se je začela ena od zahtevnejših 
sanacij zemeljskih plazov v naši občini. Gradnja je zajemala 
izgradnjo dveh kamnitih zidov v dolžini 26,5 metra in 10,60 
metra ter pilotne stene v dolžini 29,60 metra. Uredilo se je od
vodnjavanje na vseh treh odsekih občinske ceste, za izgradnjo 
pilotne stene je bilo treba izvrtati 30 pilotov globine 6,5–9,5 
metra. V času gradnje smo poskrbeli za prenos znanja na štu
dente geologije, ki so si pod vodstvom profesorja ogledali delo 
na gradbišču. 

• 6. 4. ob 17. uri 
ODPRTJE OSREDNJEGA PARKA V ŠMARCI

ŠMARCA, PRED KRAJEVNIM DOMOM ŠMARCA  

Občina Kamnik je v lanskem letu v okviru ureditve osrednjega 
parka v Šmarci celovito prenovila območje z novimi pohodni
mi površinami, prostorom za počitek in novo ozelenitvi
jo.  Okoli dominantne vaške lipe na novo razporejeni polkrožni 
betonski elementi s tlorisnim prikazom mlinskega kolesa, 
skupaj s pohodnimi ploščami v obliki toka mlinščice, na mini
malističen način ponazarjajo zgodovinske vsebine, povezane 
tako z nastankom kot kasneje s samim gospodarskim razvo
jem kraja. Spominski zidec, umeščen v osrednji del parka, je 
na eni strani opremljen z informativno izobraževalno tablo, ki 
ta obvodni svet zelene osi Kamniške Bistrice ponazarja z ar
hivskimi dokumenti in fotografijami, medtem ko so na drugi 
strani na spominskih ploščah poimensko predstavljeni znani 
Šmarčani, ki so s svojim delovanjem, ustvarjalnostjo in ugle
dom zaznamovali zgodovino Šmarce. 

• 7. 4. ob 10. uri
PRAZNOVANJE 15-LETNICE DELOVANJA VRTCA

KAMNIK, ZASEBNI VRTEC PETER PAN
Počutimo se, kot bi šele včeraj pripravljali prostore našega vrt
ca, pa vendar so naši prvi varovanci že mladostniki. Praznuje
mo namreč že 15. obletnico delovanja. Obeležili jo bomo z ve
selimi otroškimi nastopi in s fotografskimi utrinki. 

• 8. 4. ob 11. uri 
ODPRTJE ATLETSKE STEZE IN SKOKA V DALJINO 

KAMNIK, PRI OSNOVNI ŠOLI MARIJE VERE    

Občina Kamnik je v letu 2021 pristopila k obnovi atletske steze 
in skoka v daljino ob Osnovni šoli Marije Vere na Duplici. Steza 
je del športnega parka ob osnovni šoli, kjer je poleg atletske 
steze urejeno tudi košarkarsko igrišče, igrišče za nogomet ter 
otroško igrišče z igrali. Steza je bila zgrajena leta 2004 in je bila 
potrebna temeljite prenove. Podlaga je po prenovi iz umetne 
mase. Dolžina kroga je 250 metrov z dvema progama širine 122 
centimetrov (skladno s standardom). Na ravninskem delu je 
tekališče v dolžini 100 metrov, kjer so urejene štiri proge. Atlet
ska steza se uporablja vsakodnevno pri pouku športa, v času 
rekreativnega odmora in podaljšanega bivanja. V dopoldan
skem času občasno atletsko stezo uporabljajo tudi otroci iz 
sosednjega vrtca Antona Medveda. Celotno območje športne
ga parka je odprtega tipa, kar pomeni, da ga v času izven pou
ka uporabljajo vsi občani Kamnika. Ob odprtju bodo za krajši 
kulturni program poskrbeli učenci Osnovne šole Marije Vere. 

• 8. 4. od 18. ure dalje in 9. 4. od 8. ure 
dalje
MAISTROV MALONOGOMETNI TURNIR

KAMNIK, ŠPORTNA DVORANA KAMNIK 
Vljudno vabljeni na ogled nogometnih tekem Maistrovega 
malonogometnega turnirja, ki bo potekal v Športni dvorani 
Kamnik, in sicer v organizaciji Ambrož Teama. Tekmovalci, 
med njimi tudi profesionalni športniki, se bodo pomerili v tako 
imenovanem futsalu. V okviru turnirja bo organizirana tudi 
revijalna dobrodelna tekma.  

• 9. 4. ob 8. uri 
TRADICIONALNI 17. MAISTROV POHOD

KAMNIK, TRG TALCEV 
Društvo general Maister Kamnik ob občinskem prazniku or
ganizira tradicionalni pohod po točkah, ki so v občini Kamnik 
povezane z Rudolfom Maistrom. Start in cilj sta pri spomeni
ku generala Rudolfa Maistra na trgu talcev, pohod pa poteka 
mimo Maistrove rojstne hiše, Gimnazije in srednje šole Rudol
fa Maistra Kamnik, na Špico in nazaj v Kamnik. Pohod vodijo 
izkušeni planinski vodniki Planinskega društva Kamnik in čla
ni Društva general Maister Kamnik.

• 9. 4. ob 10. uri
DAN ODPRTIH VRAT SVETOVALNE PISARNE ZA 
STAREJŠE

KAMNIK, TOMŠIČEVA ULICA 23
Dan odprtih vrat svetovalne pisarne za starejše bo potekal 
pod naslovom Socialne mreže v času COVIDa. Predstavili se 
bodo posamezni prostovoljci in prostovoljske skupine Zavoda 
Oreli, ki bodo spregovorili o svojih izkušnjah pri delu s starejši
mi. Gre za znanja ohranitve socialnih mrež, ki so bile zaradi 
pandemije in strahu pred fizičnimi kontakti okrnjene. Stike in 
klepete smo uspešno prenesli v digitalno okolje, pri tem pa so 
se tako starejši kot prostovoljci morali naučiti novih načinov 
komunikacije – digitalni svet. Fizična pomoč je ostala nespre
menjena, s tem da so se prostovoljci in starejši morali naučiti 
brezstičnih stikov – z maskami in v razdalji dveh metrov. Lah
ko se boste vpisali na izobraževanje za prostovoljno delo in 
nato pomagali najbolj pomoči potrebnim. Na srečanju boste 
prepoznali naše delo vzgoje za pozitivne vrednote, predvsem 
spodbujanje dobrih medsebojnih odnosov, spoštljive komuni
kacije in promocijo prostovoljnega dela za vse generacije. Ob 
10. uri bodo pripravili krajšo kulturno slovesnost in tako pove
zovali lokalno skupnost ter praznovali rojstni dan kamniškega 
rojaka Rudolfa Maistra.
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Častna občanka:
DR. MARJETA HUMAR

Občinski svet Občine Kamnik podeljuje dr. Marjeti Humar na-
ziv častna občanka Občine Kamnik za odločilen prispevek k de-
mokratizaciji na Kamniškem ter ohranjanje spominov na ob-
dobje osamosvajanja Slovenije, za spodbujanje narodne za-
vesti in utrjevanje domoljubja, spodbujanje raziskovanja zgo-
dovine in sedanjosti ter naravnih danosti kamniške občine, 
posebej s trinajstimi zvezki Kamniškega zbornika, za delova-
nje na področju kulture ter za življenjsko delo na področju slo-
varopisja in jezikoslovja.

Dr. Marjeta Humar se je rodila leta 1946 v Kamniku. Med študi-
jem na Filozofski fakulteti v Ljubljani (primerjalna književnost in 
slovenski jezik s književnostjo) si je ustvarila družino in poučeva-
la na osnovni šoli. Po diplomi leta 1973 je postala asistentka na 
Inštitutu za slovenski jezik Frana Ramovša ZRC SAZU v Ljubljani, 
kjer je kot strokovna sodelavka s specializacijo in vodja Sekcije za 
terminološke slovarje leta 2006 dočakala formalno upokojitev, a 
kot zunanja sodelavka slovarje še vedno ureja. Ob delu za Slovar 
slovenskega knjižnega jezika je spoznala temeljne koncepte mo-
dernega slovaropisja, ki jih je kot urednica, sourednica in soavto-
rica v naslednjih letih uveljavila v terminoloških slovarjih z najra-
zličnejših področij. Leta 2013 je doktorirala na Filozofski fakulteti 
Univerze v Mariboru z disertacijo Protipomenskost v slovenskem 
knjižnem jeziku na primeru terminoloških slovarjev. Slovaropi-
sno delo je z referati predstavljala na domačih in mednarodnih 
konferencah, v Ljubljani pa vodila štiri jezikoslovne simpozije. 
Pomembni jezikoslovni temi dr. Marjete Humar sta tudi javna 
raba slovenščine in jezikovna politika. Več let je imela v Kamni-
škem občanu stalno rubriko Za kulturo jezika. 
Po demokratizaciji se je leta 1990 vključila v družbenopolitično 
življenje. Bila je članica skupščine Občine Kamnik in kasneje ob-
činskega sveta ter različnih komisij, kjer je bila s svojim delom 
prepoznavna. V času poldrugo desetletje trajajočega intenzivne-
ga političnega angažmaja se je kot občinska svetnica ukvarjala 
zlasti z družbenimi dejavnostmi. 
Leta 1996 je prevzela uredništvo Kamniškega zbornika in do se-
daj uredila trinajst izdaj. Da bi se zavedali svojih korenin, je dr. 
Marjeta Humar pripravila simpozije in zbornike o pomembnih 
Kamničanih Francu Mihaelu Paglavcu, Juriju Japlju in Francetu 
Tomšiču, bila je sourednica zbornikov Demos na Kamniškem, 
Čas počasi briše in Prelomna leta. Sodelovala je pri izdaji dela 
Rezbar Maks Bergant – Življenje, posvečeno lepoti/Woodcarver 
Maks Bergant – A Life dedicated to Beauty in prenovljeni izdaji 
dela Sv. Primož nad Kamnikom. Zelo pomemben je delež dr. Mar-
jete Humar pri vsebinski zasnovi in izvedbi spominskih večerov v 
Repanškovi galeriji na Rudniku pri Radomljah: 2013 Francetu Ba-
lantiču, 2015 Karlu Destovniku Kajuhu, 2017 Ivanu Hribovšku, 
2019 Vladimirju Kavčiču in 2021 Edvardu Kocbeku. Dr. Marjeta 
Humar že dvanajst let pripravlja scenarije za slovesnost ob dne-
vu samostojnosti in enotnosti, ki jih skupaj z Občino Kamnik or-
ganizira Demos na Kamniškem. Pomembno delo opravlja kot 
predsednica Društva sv. Jakoba, ustanovljenega leta 2007. Dru-
štvo prireja različne dogodke, pomembna je splošna aktualnost, 
poseben poudarek pa je na znamenitih Kamničanih. Programsko 
sodeluje zlasti s Knjižnico Franceta Balantiča Kamnik, s Franči-
škanskim samostanom, kjer ima društvo domicil, z Demosom na 

Kamniškem, s Kamfestom. Dr. Marjeta Humar je v zadnjih tride-
setih letih kot članica Kulturnega društva dr. Franceta Steleta so-
delovala pri organizaciji mestnih miklavževanj in pri pripravi iger 
v letnem gledališču v Tunjicah. 
V mestno kulturno dogajanje je vključena tudi kot predsednica 
sveta Javnega zavoda za kulturo Kamnik, prej Javnega zavoda 
Mekinjski samostan. Leta 2008 je prejela zlato priznanje Občine 
Kamnik za prispevek k demokratizaciji na Kamniškem in zasluge 
za ponovno oživitev Kamniškega zbornika, 2017 pa priznanje 
Maks Fabiani Društva urbanistov Slovenije.

Častni občan:
ANTON TONE SMOLNIKAR

Občinski svet Občine Kamnik podeljuje Antonu Tonetu Smol-
nikarju naziv častni občan Občine Kamnik za življenjsko delo 
na področju novinarstva, poročanja o kamniških uspehih, za 
zagon kamniške lokalne samouprave in štiri mandate župa-
novanja.

Anton Tone Smolnikar se je pred triinsedemdesetimi leti rodil v 
Kamniku, kjer kot upokojenec živi še danes. Sam pravi, da tu rad 
živi, saj je rodnemu mestu namenil veliko življenjske energije. 
Kot mladinec je bil izvoljen v občinsko skupščino in bil tako naj-
mlajši odbornik v nekdanji državi, bil uspešen župan ene največ-
jih slovenskih občin, v letu 2022 pa končuje drugi mandat v Ob-
činskem svetu Občine Kamnik, kar pomeni, da je kar tri desetle-
tja preživel v občinskih klopeh. 
Po prvih lokalnih volitvah se je leta 1995 samozavestno in poln 
energije lotil zahtevnega dela izgradnje lokalne uprave v popol-
noma novih pravnih okvirih. S sprejemanjem novih odlokov in 
drugih splošnih aktov je moral kot župan s sodelavkami in sode-
lavci ter 31 svetnicami in svetniki Občino pravzaprav postaviti na 
novo. Kot neprofesionalni župan je bil še vedno zaposlen kot no-
vinar TV Slovenija, kjer je v petindvajsetih letih pridobil veliko 
izkušenj tudi s področja lokalne zakonodaje. Njegova naloga je 
bilo tudi spremljanje dogajanja v tedanji republiški skupščini, 
poročanje o sprejemanju državnega proračuna in drugih, pred-
vsem gospodarskih vsebinah. Številne izkušnje si je nabiral s po-
tovanji v tujini, kot župan je bil šest let član slovenske delegacije 
v Odboru regij pri Evropskem parlamentu. Tako je v slovenski in 
kamniški prostor vključil marsikatera spoznanja in rešitve ter 
hkrati pripomogel k promociji, prepoznavnosti in povezovanju 
Kamnika. Občina Kamnik je kot prva v Sloveniji prejela častno 
evropsko zastavo za krepitev ideje o skupnem evropskem prosto-
ru ter zlato in srebrno nagrado v evropskem tekmovanju Entente 
Florale. 
Po prvem mandatu, ko se je 1999. leta del občine Kamnik odcepil 
v občino Komenda, so prihajali novi izzivi. Zakonodaja je posta-
jala zahtevnejša, velik izziv pa so bila predvsem pravila pri prip-
ravi projektov za črpanje evropskih sredstev. Kot pravi, je po tri-
desetih letih težko zapustil delo na TV Slovenija, a se je z vese-
ljem lotil občinskih izzivov. Bil je »ljudski« župan, saj je znal pris-
luhniti ljudem, razumeti njihove želje in zahteve, a kljub temu ne 
gre pozabiti njegovih odgovorov: »Vsega se ne da naenkrat.« 
Neprestano je zagovarjal celovit in enakopraven razvoj občine v 
realnih okvirih in možnostih. 

S sprostitvijo novih zazidljivih območij se je povečevalo število 
prebivalcev, rasle so zahteve staršev po mestih v vrtcih. Sneguljči-
ca, Kamenček, Zarja in številni obnovljeni vrtci kljub temu niso 
rešili vseh težav. Zrasle so nove šole in telovadnice: v Šmartnem v 
Tuhinju, v Stranjah, na Duplici. Ogromno sredstev je bilo brez 
zadolževanja vloženih v druge, starejše objekte, ob koncu župa-
novanja v letu 2010 se je v skladu za šole nabralo šest milijonov 
evrov za gradnjo Osnovne šole Frana Albrehta Kamnik. Narašča-
le pa so tudi okoljevarstvene težave: kdo se še spominja, kdaj bila 
zgrajena kanalizacija v Podgorju, Šmarci, Godiču, Stahovici, Stra-
njah, Nevljah ... Gre za več kot 50 kilometrov vodov, kjer so istoča-
sno poskušali obnavljati tudi vodovode, javno razsvetljavo, ceste. 
V prvem mandatu je bilo treba porušiti več kot sto let star železni 
most čez Kamniško Bistrico in zgraditi novega betonskega, izve-
dena je bila štiripasovnica od Šolske do Maistrove ulice, danes pa 
si prav tako težko predstavljamo promet brez 4,2 milijona evrov 
težke naložbe v izgradnjo povezovalne ceste od pošte na Bakov-
niku proti obvoznici. Ob vseh teh projektih pa niso bile zanemar-
jene niti številne ceste v najbolj odročnih predelih občine, izve-
dena pa je bila tudi plinska napeljava v dolžini 55 kilometrov, kar 
pomembno prispeva k čistejšemu zraku v naši občini.
Anton Tone Smolnikar je že kot novinar znal prisluhniti športni-
kom in o njihovih dosežkih poročal v medijih. Njihove želje in 
potrebe je razumel tudi kot župan; po sedmih letih je kot predse-
dnik Odbojkarskega kluba Kamnik naše odbojkarje pripeljal do 
prvega naslova državnih in pokalnih prvakov.

Zlato priznanje:
DUŠKO PAPEŽ

Občinski svet Občine Kamnik podeljuje Dušku Papežu zlato 
priznanje Občine Kamnik za izjemno delo na področju športa, 
podjetništva in donatorstva ter delo v občinskih organih.

Duško Papež je Kamničan, znan kot direktor uspešnega družin-
skega podjetja s petintridesetletno tradicijo, poznan tudi kot 
športni funkcionar, organizator ekstremnih mednarodnih tekov, 
občinski svetnik in dobrotnik. S prizadevnim in uspešnim delom 
v svojem podjetju, pridnimi rokami, strokovnostjo in z jasno vizi-
jo je zgradil vzorno in uspešno družinsko podjetje, poznano 
doma in v tujini, ki daje kruh desetim zaposlenim. 
Že v mladosti je veliko časa posvečal športu kot tekač, kasneje kot 
voznik avtokrosa, sedaj je tudi velik ljubitelj starodobnih vozil. 
Ob trdem delu v podjetju je redno zahajal v gore in leta 2001 us-
tanovil Klub gorskih tekačev Papež. Za mlade in stare, da bi zdra-
vo preživljali prosti čas v naravi. S poštenim in trdim delom je 
klub v dvajsetih letih prerasel v društvo, spoštovano doma in v 
tujini. Klub se z izjemnimi dosežki atletov na lokalnem, držav-
nem in mednarodnem nivoju ponaša s prestižnimi naslovi sve-
tovnega razreda. Številne družine in mladi so našli svoj nov ži-
vljenjski slog v teku. 
Duško Papež je tudi nadvse uspešen organizator mednarodnih 
tekem v gorskih tekih, ki so dosegli najvišji nivo. Tekme, ki so po-
menile nadstandard tudi v spremljajočih prireditvah (filmi, hi-
mne, razstave, natečaji), so poznane po srčnosti, prijaznosti, do-
mačnosti. Ena izmed njih je tek na 2558 m visoki Grintovec, znan 
kot tek ekstremov, poznan doma in v svetu kot pokalna tekma, 
državno prvenstvo in tekma za svetovni pokal. V dvajsetletni 

Nagrajenci Občine Kamnik
Župan Matej Slapar se bo na osrednji slovesnosti ob občinskem prazniku s priznanji Občine Kamnik zahvalil devetim 
zaslužnim občanom, med njimi sta dva častna občana.

Dr. Marjeta Humar / Foto: Gorazd Kavčič

Anton Tone Smolnikar / Foto: Gorazd Kavčič

Duško Papež / Foto: Gorazd Kavčič
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zgodovini se je iz zanesenjaškega izziva razvil v vrhunski medna-
rodni tek, ki slovi po odlični organizaciji, množični udeležbi in 
močni konkurenci. Prireditev, ki je bila praznik cele bistriške doli-
ne in občine, saj je povezovala več kot dvesto pomočnikov, prija-
teljev in ljubiteljev teka, se je leta 2019 zaključila.
Duško Papež je po težki bolezni leta 2010 organiziral 26. svetov-
no prvenstvo v gorskih tekih na Veliko planino. Okoli 700 tekačev 
in spremljevalcev je bivalo v Kamniku in sosednjih občinah. Leta 
2017 pa je organiziral 16. evropsko prvenstvo, ki se ga je udeležilo 
421 tekačev iz šestindvajsetih držav ter več tisoč navijačev in spre-
mljevalcev. Prejel je veliko priznanj za odlično organizacijo tako 
tekačev kot Atletske zveze Slovenije ter evropske in svetovne zve-
ze. Organizacija obeh prvenstev je bila tridnevni spektakel: od 
sprejema reprezentanc, otvoritvene slovesnosti, ogleda proge, 
tekme, zaključne slovesnosti s podelitvijo medalj. Pod taktirko 
Duška Papeža se je izkazala srčna in predana ekipa 400 prosto-
voljcev. Ti so z zavzetostjo, strokovnostjo in odgovornostjo izpe-
ljali organizacijsko najtežjo atletsko prireditev v Sloveniji, o če-
mer pričata tudi dokumentarna filma. Odlično izpeljane priredi-
tve, ki bodo z zlatimi črkami zapisane v zgodovino, so prerasle v 
gorsko-tekaški praznik cele doline in sveta. Duško Papež je z 
vrhunsko organizacijo skupaj z družino, prostovoljci, tekači in 
sponzorji dokazal, da je tekma na najvišjem nivoju lahko pošte-
na in srčna. Častno in športno je ponesel ime Kamnika, Velike 
planine in Grintovca širom sveta. Sam pravi: »Naš največji skupni 
uspeh je poštenost, srčnost, strokovnost in sodelovanje.«
Tako vrhunsko organizacijo prireditev zmore samo nekdo, ki ima 
velik posluh za sočloveka, skupnost, šport. Srčnost, znanje, odgo-
vornost, vztrajnost, povezovanje, človečnost so vrednote, ki jih izža-
reva delo Duška Papeža in jih spoštujemo. Vrhunska organizacija 
mednarodnih prireditev pomeni velik turistični potencial za Obči-
no Kamnik, kjer je deloval tudi kot predsednik Športne zveze obči-
ne Kamnik. Združevalno sodeluje tudi v Tekaškem pokalu Občine 
Kamnik in Zimski ligi k sv. Primožu. Tek k sv. Primožu sodi v sklop 
prireditev v počastitev občinskega praznika. Od leta 2017 je tudi 
predsednik Združenja za gorske teke pri Atletski zvezi Slovenije.
Leta 2014 je ustanovil Listo Dušana Papeža. Kot svetnik uspešno, 
povezovalno in ustvarjalno deluje v občinskem svetu. Kot pred-
sednik Strokovne komisije za ohranjanje in razvoj Velike planine 
ter kot predsednik Skupščine družbe Velika planina, d. o. o., aktiv-
no rešuje problematiko Velike planine, katere velik ljubitelj je. 
Deluje za dobro vseh občanov s sloganom: »Dobro je, kar združu-
je.« Verjame v ljudi, verjame v dobro, ker je dobro v njem. Pred-
vsem pa je človek, ki je vedno pripravljen pomagati, velik dobrot-
nik, humanist in altruist.

Zlato priznanje:
BOJAN POLLAK

Občinski svet Občine Kamnik podeljuje Bojanu Pollaku zlato 
priznanje Občine Kamnik za uspehe na področju alpinizma.

Kamničan Bojan Pollak je skorajda vse življenje posvetil goram 
in alpinizmu. Z alpinizmom se je začel ukvarjati leta 1966 v Za-
grebu, kjer je študiral, pozneje pa kot dolgoletni član kamniške-
ga Alpinističnega odseka. Sedaj sodi med osrednje slovenske 
plezalske osebnosti. Plezal je v Sloveniji in vseh republikah bivše 
Jugoslavije, v Avstriji, Italiji, Švici, Franciji, na Poljskem, v Kirgiziji 
in Nepalu. Do konca lanskega leta je opravil neverjetnih 2520 al-
pinističnih tur, kamor štejemo plezalne vzpone, pristope na vrho-
ve, ledne slapove in turne smuke, od tega okoli 130 prvenstvenih. 
Bil je član treh jugoslovanskih alpinističnih odprav: na Kangba-
čen leta 1974, na Makalu leta 1975 in na Sagarmato (Mount Eve-
rest) leta 1979. V okviru enotne kategorizacije jugoslovanskih 
športnikov, katere glavni in ključni avtor je bil, je petkrat dosegel 
republiški razred, štirikrat zvezni razred, trikrat mednarodni ra-
zred in enkrat razred zaslužnega športnika Jugoslavije. Zase pra-
vi, da pleza iz čistega veselja. 

V svoji dolgoletni planinski dejavnosti je deloval v matičnem Pla-
ninskem društvu Kamnik, kjer je član od leta 1955, pri Planinski 
zvezi Slovenije, v Združenju gorskih vodnikov Slovenije in Dru-
štvu Gorska reševalna služba Kamnik. Specializiral se je za uspo-
sabljanje vodnikov Planinske zveze Slovenije, kjer je sooblikoval 
politiko vodništva, tako prostovoljnega kot poklicnega. Poleg re-
dnega sodelovanja v alpinistični šoli, kjer sta bila med drugim 
njegova »učenca« Marko Prezelj in Tomaž Humar, dolga leta de-
luje na celi vrsti tečajev in seminarjev za vodnike kot tudi tečajev 
varnejše hoje v planine v okviru Planinskega društva Kamnik. Kar 
osemkrat je kot vodja tečaja ali inštruktor sodeloval pri izobraže-
vanju vodnikov nepalske planinske organizacije v šoli Aleša Ku-
naverja v nepalskem Manangu. Bojan Pollak je eden tistih, ki je 
že pred desetletji ponesel ime mesta Kamnik v svet, pri čemer še 
posebej izstopa njegovo pogumno reševanje ob tragični nesreči 
leta 1979 na Mount Everestu. 
Bojan Pollak je deloval tudi na drugih področjih, med drugim kot 
tabornik, kjer je bil konec leta 1959 soustanovitelj Roda bistriških 
gamsov Kamnik. Bil je tekmovalec Judo kluba Kamnik v srednji 
kategoriji in osvojil nekaj visokih mest na tekmovanjih, kot funk-
cionar je deloval tudi na področju kamniške športne organizaci-
je. Področij delovanja Bojana Pollaka je še več, med drugim v ci-
vilni zaščiti, v okviru občine na različnih področjih, poleg tega pa 
je tudi dolgoletni krvodajalec. 
Posebno področje Bojana Pollaka je publicistika. Izkazal se je na 
področju kulturno vzgojne dejavnosti. Poleg vrste člankov v Pla-
ninskem vestniku je avtor, soavtor, urednik ali sodelavec pri več 
publikacijah: plezalnih vodnikih Korošica, Kamniška Bistrica, 
Slovenske stene, Repov kot in Kamniška Bela, knjigah Kangba-
čen, Na vrh sveta, Mount Everest, Na vrhovih sveta, Proti vrho-
vom, Zgodovina reševanja v gorah nad Kamnikom, Planinski 
terminološki slovar, Velika planina v odsevu časa in drugih ter 
knjižice Hribovske popevke, učbenikov Alpinistična šola, Osno-
ve gibanja v gorah in planinah, Planinska šola, Osnove tehnike 
vodenja, Vodniški učbenik, Mentor planinske skupine in več uč-
benikov slovenske šole za nepalske gorske vodnike, pesmarice 
Zavriskaj in zapoj, vodnikov Naravne znamenitosti Kamniško-
Savinjskih Alp na kamniškem območju, Zimski vzponi, Kam-
niška Bistrica. V Kamniškem zborniku je objavljal članke o uspe-
hih kamniških plezalcev in zgodovini kamniškega alpinizma, v 
občinskem glasilu Kamniški občan pa je vrsto let pisal članke o 
planinstvu. Pri vsaki od navedenih dejavnosti je bil izredno te-
meljit in dosleden in zato vedno med glavnimi zaslužnimi za 
dosežene cilje. 
Bojan Pollak je prejemnik vrste priznanj Planinskega društva Ka-
mnik, Planinske zveze Slovenije, Društva Gorska reševalna služ-
ba Kamnik in Gorske reševalne zveze Slovenije, športnih organi-
zacij in Občine Kamnik. Ima najvišje priznanje Planinske zveze 
Slovenije: svečano listino. Je zaslužni in častni vodnik Planinske 
zveze Slovenije, častni član Društva Gorska reševalna služba Ka-
mnik in veteran društva, častni član Planinskega društva Kamnik. 
Leta 2016 je prejel državno priznanje medalja za zasluge.

Srebrno priznanje: 
MIHAEL BABNIK

Občinski svet Občine Kamnik podeljuje Mihaelu Babniku sre-
brno priznanje Občine Kamnik za doprinos k turistični in kul-
turni prepoznavnosti občine ter stalno pripravljenost za preda-
janje znanja.

Mihael Babnik je že več kot petdeset let zvest poslanstvu preda-
janja znanja. Sprva kot dolgoletni učitelj ter mentor zgodovine in 
geografije na Osnovni šoli Stranje, na kamniški gimnaziji, na ve-
černi šoli in kasneje na Osnovni šoli Toma Brejca, kjer je služboval 
kar trideset let. Hkrati je kot velik ljubitelj gora v sklopu planin-
skega krožka svoje učenke in učence vodil na izlete v bližnje Kam-
niško-Savinjske Alpe in organiziral številne ekskurzije ter izlete 
ob zaključku šolskega leta.

Pred tridesetimi leti je veliko veselje in strast, predvsem pa stalno 
pripravljenost za tovrstno delo našel v delu turističnega vodnika. 
Prvo licenco za lokalnega turističnega vodnika mu je leta 2004 
podelila takratna Agencija za razvoj turizma in podjetništva v 
občini Kamnik. Leta 2009 je v organizaciji Razvojnega centra Srca 
Slovenije pridobil še vodniško licenco za območje občin Dol pri 
Ljubljani, Domžale, Ivančna Gorica, Kamnik, Litija, Lukovica, 
Mengeš, Šentrupert, Šmartno pri Litiji in Trzin. 
Dragocene pedagoške izkušnje in široko znanje o lokalni geogra-
fiji, etnologiji, umetnostni zgodovini in še zlasti zgodovini vsak-
danjega življenja vneto in slikovito predaja prav vsaki skupini 
obiskovalcev, turistov, protokolarnih gostov Občine Kamnik, no-
vinarskim ekipam in ostalim skupinam, ki so si za svoj oddih, 
strokovno ekskurzijo ali pa zgolj kratek potep izbrale Kamnik, 
Veliko planino, Kamniško Bistrico ali druge čudovite kotičke 
kamniške občine. 
Mihael Babnik kot lokalni turistični vodnik aktivno sodeluje z 
mnogimi turističnimi ponudniki v občini. Z Zavodom za turizem 
in šport Kamnik sodeluje na področju usposabljanja in dodatne-
ga izobraževanja za turistične vodnike, pripravi promocijskih 
vsebin za destinacijo Kamnik in kot recenzent pri strokovnih vse-
binah za različna gradiva o mestu Kamnik in okolici. Vedno pri-
tegne pozornost navzočih z razlago svojih spominov, zgodb, širo-
kim znanjem o krajevni geografiji in zgodovinskih dejstvih. 
Skupinam, ki jih vodi, zelo jasno sestavi program vodenja, pou-
darjene vsebine in rdečo nit vodenja ter prilagodi zahtevnost vo-
denja glede na vrsto skupine. Z Zavodom za turizem in šport Ka-
mnik večkrat soorganizira brezplačno vodenje po Kamniku ozi-
roma okolici, še zlasti ob mednarodnem dnevu turističnih vodni-
kov in svetovnem dnevu turizma. Velikokrat vodenje skupine 
opravi prostovoljno in brezplačno, a zato nič manj strokovno in 
srčno. Veliko skupin se v Kamnik vrne in želi, da jih skozi mesto 
ponovno popelje prav Mihael Babnik, spet drugi v Kamnik pride-
jo zgolj zaradi njega. 
Mihael Babnik je oseba, ki je v preteklih desetletjih močno vpli-
vala na ugled in prepoznavnost občine Kamnik. V prvi vrsti velja 
poudariti njegovo skromnost in stalno pripravljenost pomagati, 
zlasti ko gre za promocijo občine Kamnik in širjenje vedenja o 
Kamniku.

Srebrno priznanje:
TOMAŽ PLAHUTNIK

Občinski svet Občine Kamnik podeljuje Tomažu Plahutniku 
srebrno priznanje Občine Kamnik za ugleden poustvarjalni 
opus, ki povezuje tradicijo z vrhunsko umetniško kakovostjo, in 
za vzoren pedagoški prispevek k ohranjanju in strokovnemu 
razvoju citrarstva v domačem kamniškem prostoru, odmevno 
tako drugod po Sloveniji kot širše v zamejstvu in tujini.

Kamničan Tomaž Plahutnik je v Sloveniji med najvidnejšimi 
glasbeniki, zaslužnimi, da so se citre kot tradicionalno ljudsko 
glasbilo uveljavile tudi na koncertnih odrih. To že domala štiri 
desetletja izpričuje doma in na tujem prepoznaven interpret, 
solist in član različnih zasedb, zoreč v stremljenjih in izvedbah 
od ljubiteljskih zajemanj iz spoštljive dediščine do umetniških 
nadgradenj z imperativom akademske odličnosti. Tomaža Pla-
hutnika se je glasbena iskra dotaknila že v otroštvu ob domačem 
družinskem petju. Zaznavnejša je postajala ob poslušanju radij-
skih oddaj in gramofonskih plošč z ljudsko glasbo, kjer so njego-
vo slušno pozornost posebej pritegnile citre. Ubrano, nezgrešlji-
vo značilno strunsko večglasje je postajalo vse bolj mikavno, da 
se z njim seznani – in morda preizkusi – tudi sam ... če bo le kdaj 
možnost ... Ta je počakala do mladeniških let, ko je bil Tomaž že 
v učni dobi za poklic kovinarja. Ob neugasli želji naučiti se igra-
nja koncertnih citer ga je v šolo vzel domžalski citrarski učitelj 
Stane Modec, Tomaž pa je obenem obiskoval tudi pouk teorije in 
trobente na kamniški glasbeni šoli. Citer tedaj v uradnem pred-
metniku ni bilo: na povabilo ravnatelja Franca Lipičnika je čez 

Bojan Pollak / Foto: Gorazd Kavčič

Mihael Babnik / Foto: Gorazd Kavčič Tomaž Plahutnik / Foto: Gorazd Kavčič



16 petek, 4. marca 2022

čas, po odsluženi vojaščini, prvi učitelj tega predmeta postal 
prav Tomaž Plahutnik, ki je pot glasbenega šolanja k želenemu 
cilju prehodil tudi sam, najprej na srednji stopnji, nato na Aka-
demiji za glasbo v Ljubljani. Vsa leta dotlej, od začetkov ukvarja-
nja z glasbo, pa je tudi vse več nastopal: začenši kot pevec pri 
otroškem in mladinskem pevskem zboru domače župnije Stra-
nje pod vodstvom Franceta Gačnika, v njegovi zasedbi tudi kot 
instrumentalist na citrah in trobenti. Kot trobilec je zapolnjeval 
tudi vrste Mestne godbe Kamnik, dokler se ni v celoti posvetil 
samo citram, solistično in kot spremljevalec različnih solistov. Iz 
tovrstnih nastopov se je leta 1989 trajneje in opazneje oblikova-
la skupina Kamniški koledniki, kjer sta se Tomažu ob citrah pri-
družila tudi baritonist Janez Majcenovič in basist Rok Lap. Za-
sedba je v dvajsetih letih delovanja prekrižarila Slovenijo po 
dolgem in počez, nastopala tako v Gallusovi dvorani Cankarje-
vega doma kot v kapelici Marije Snežne pod Triglavom, potovala 
do Švedske, Anglije in v porušeno Sarajevo ... med Slovence v 
Argentino, Urugvaj in Brazilijo, pa spet v daljno Avstralijo in pre-
ko Atlantika v Združene države Amerike in Kanado ... Seveda ne 
gre prezreti tudi Tomaževega sedemletnega obdobja v zasedbi 
ansambla Slovenija, njegovih citrarskih spremljav številnih zna-
nih pevskih solistov različnih žanrov, sodelovanj z različnimi za-
sedbami orkestrov, od pihalnih do simfoničnih, in ne nazadnje 
njegovega več kot dvajsetletnega članstva v Slovenskem citrar-
skem kvartetu, z njim posnetih zgoščenk raznolike glasbe in kdo 
ve kolikih nastopov, snemanj in oddaj tako v Sloveniji kot v šte-
vilnih evropskih državah. 
Tovrstne izkušnje, zaznamovane z ljubeznijo do izročila in širje-
njem izraznih možnosti citer v umetniško zahtevnejšem reperto-
arju, Tomaža Plahutnika usmerjajo tudi v zavzetem poklicnem 
poslanstvu: že več kot petintrideset let je izvrsten, uspešen in 
cenjen citrarski pedagog, ki mu je v okviru Glasbene šole Kamnik 
uspelo pouk tega glasbila med prvimi v Sloveniji uveljaviti v re-
dnem glasbenem šolstvu. Tu je doslej citrarsko znanje in veščine 
predajal več kot poldrugi stotniji učenk in učencev, še večjemu 
številu šolajočih širom po Sloveniji pa kot avtor skladb in priredb 
za citre namenil vrsto osnovne in nadaljevalne glasbene literatu-
re. Kot učitelj citer je Tomaž Plahutnik za življenjsko delo na po-
dročju glasbene vzgoje in izobraževanja v minulem letu prejel 
najvišje stanovsko priznanje, nagrado Frana Gerbiča.

Bronasto priznanje: 
JANEZ GOLOB

Občinski svet Občine Kamnik podeljuje Janezu Golobu bronas-
to priznanje Občine Kamnik za vsestransko udejstvovanje v 
krajevni skupnosti.

Janez Golob se je rodil v Tunjicah. Po končani osnovni šoli je obi-
skoval lesarsko šolo v Škofji Loki, kjer je pridobil poklic mizarja. Z 
njim si je ustvaril življenjsko eksistenco, svoje spretnosti pa rado-
darno deli tudi s širšo skupnostjo.
Janez Golob je še mlad, leta 1966, vstopil v gasilske vrste in je vse-
skozi ostal aktivni član Gasilskega društva Tunjice. Predvsem je 
bilo opazno njegovo delo pri povečanju gasilskega doma, saj so 
bile takrat potrebne mizarske izkušnje. V društvu pa je opravljal 
tudi druge zadolžitve. Njegovo udejstvovanje je sicer vseskozi 
družbeno naravnano, saj ni bilo športnega ali kulturnega dogod-
ka v kraju, da ne bi bil prisoten kot organizator ali izvajalec.
Leta 1986 je bil Janez Golob prvič izvoljen v Svet Krajevne skup-
nosti Tunjice. Sočasno z delom pri razvoju kraja je bil prav v tem 
letu tudi ustanovni član Pevskega društva Tunjiški oktet, ki mu 
je predsedoval kar triindvajset let. V tem obdobju je društvo iz-
dalo samostojno kaseto in dve zgoščenki. Nastopali so na ra-
znih prireditvah, proslavah in koncertih, tudi izven meja naše 
občine in države. Imeli so dobrodelne koncerte za prizadete v 
poplavah. Leta 1999 je društvo začelo organizirati pevska sreča-
nja v tunjiški cerkvi pod skupnim imenom Pozdrav Mariji. Male 

pevske skupine osrednje Slovenije in Gorenjske so se srečevale 
sedemnajst let in Janez je bil gonilna sila vseh srečanj. Društvo je 
po tridesetih letih delovanja svoje poslanstvo prekinilo, Janez pa 
sedaj veselje do petja združuje v pevski skupini Fantje treh vasi, s 
katerimi prav tako nastopajo na raznovrstnih prireditvah. 
Janez Golob je ustanovni član Sadjarsko-vrtnarskega društva 
Tunjice. Kmalu po ustanovitvi društva leta 1998 je svojo doma-
čijo ponudil za kraj srečevanja članov in izvajanja poučnih de-
lavnic. Društvu je odstopil del zemljišča za vzpostavitev genske 
banke in postavitev sadjarskega doma. Zgledno skrbi za ureje-
nost teh pridobitev, kakor tudi za vodenje evidence za vse ohra-
njene stare sorte sadja, kar je prvenstveno prizadevanje 
društva. Pred enajstimi leti je društvo najelo še dodaten hektar 
kmetijskih površin, na katerih je urejen muzej starih sort sadja. 
Tudi tu je skrbnik Janez Golob. S strokovnim znanjem in prak-
tičnim izvajanjem je hvaležen sogovornik in učitelj vsakomur, 
ki prosi za nasvet. To se še posebej opazi v zadnjih letih, ko je 
društvo član Lokalne akcijske skupine LAS Srce Slovenije. Aktiv-
no se je vključil tudi v ustanovitev Zveze sadjarskih društev Slo-
venije, v okviru katere vseskozi išče somišljenike za izvedbo te-
meljnega poslanstva društva – ohranitev starih odpornih sort 
sadja in ponovno zasaditev travniških sadovnjakov ter prenos 
znanja na mlade. 
Janez Golob je od leta 1986 dalje vključen v vsestransko ureditev 
kraja, posebej vzdrževanja poslovilne vežice in pokopališča ter 
njegove okolice. V tem obdobju je bil tudi nepogrešljiv organiza-
tor ali izvajalec vseh prireditev v vasi. Predstavlja zgled aktivnega 
državljana na vseh področjih in je za to žrtvoval več deset tisoč ur 
prostovoljnega dela.

Bronasto priznanje:
MARTIN GORENC

Občinski svet Občine Kamnik podeljuje Martinu Gorencu bro-
nasto priznanje Občine Kamnik v zahvalo za dosedanje druž-
beno, kulturno in humanitarno delo ter spodbudo za naprej kot 
tudi za vzor mnogim.

Martin Gorenc je družbeno aktiven v občini Kamnik že dobrih 
štirideset let. Leta 1978 se je vključil v Moški pevski zbor Delavsko 
kulturnega društva Solidarnost Kamnik. Predsednik društva je 
bil v letih od 1994 do 1998 in zadnjih trinajst let. Delavsko kultur-
no društvo Solidarnost Kamnik je v letu 2019 zaznamovalo stole-
tnico delovanja. Društvo je ob prazniku dela tudi organizator 
vsakoletne proslave v Kamniški Bistrici in tradicionalne Maistro-
ve podoknice, organizira pa tudi tradicionalno prireditev Sreča-
nje pevskih prijateljev. Vse te prireditve organizira in vodi Martin 
Gorenc.
Martin Gorenc je aktiven tudi pri Župnijski Karitas Kamnik, ka-
tere temelj delovanja je prostovoljno delo. Največje težave, ki 
tarejo družine, so brezposelnost, bolezen in psihične stiske. Te-
meljni način reševanja stisk je pomoč na lokalni ravni, kjer pro-
stovoljci Karitasa dobro poznajo vse okoliščine in sodelujejo s 
socialnimi službami ter drugimi nevladnimi organizacijami. 
Bistveni cilj pomoči, ki je naravnana na ohranjanje človekovega 
dostojanstva, je motivirati in usposabljati posameznika, da čim 
prej zaživi samostojno in popolno.
Martin Gorenc se je leta 2002 kot prostovoljec vključil v humani-
tarno organizacijo Župnijska Karitas Kamnik in jo vodi že od leta 
2006. Leta 2021 je Župnijska Karitas Kamnik zaznamovala 30-le-
tnico delovanja. Program je vodil in povezoval Martin Gorenc. V 
letu 2021 je Župnijska Karitas Kamnik pomagala 139 družinam in 
posameznikom na različnih področjih in skupno opravila 1753 ur 
prostovoljnega dela.
Martin Gorenc je dvakratni dobitnik nadškofijskega priznanja za 
zvesto in požrtvovalno delovanje pri karitativnem delovanju v 
župniji, ki mu ga je podelil ljubljanski nadškof msgr. Stanislav 
Zore OFM.

Človek, kot je Martin Gorenc, s prostovoljnimi dejanji daje vzor 
in zgled o nesebični pomoči najranljivejšim članom naše druž-
be. Njegovo nesebično delo pri organizaciji in delovanju Žu-
pnijske Karitas Kamnik temelji ne le na zagotavljanju material-
ne pomoči, ampak tudi na spoštovanju in zaščiti temeljnega 
človekovega dostojanstva. En mandat je bil član Sveta Centra za 
socialno delo Kamnik, v zadnjem mandatu pa je član Sveta 
Glasbene šole Kamnik.
Martin Gorenc v naši občini namenja svoj čas in skrb družbene-
mu, kulturnemu in humanitarnemu delu. Dejanja so tista, ki na-
redijo človeka velikega, zato si brez dvoma zasluži bronasto pri-
znanje Občine Kamnik.

Bronasto priznanje:
DARINKA SLANOVEC

Občinski svet Občine Kamnik podeljuje Darinki Slanovec bro-
nasto priznanje Občine Kamnik za dolgoletno neutrudno delo-
vanje na različnih področjih, zlasti na literarnem.

Darinka Slanovec je po končani osnovni šoli obiskovala gimnazi-
jo v Kamniku in maturirala leta 1969. Zatem je vpisala izredni 
študij angleščine in nemščine na Filozofski fakulteti v Ljubljani. 
Študij je morala prekiniti zaradi zdravstvenih zapletov. Omejena 
na invalidski voziček se je posvetila inštruiranju, karitativnemu 
delu in zlasti pesniškemu ustvarjanju. Prejela je več pohval, dve 
prvi in tretjo nagrado za haikuje. Več njenih pesmi je uglasbil 
prof. Milivoj Šurbek. 
Darinka Slanovec zaradi neozdravljive bolezni ni mogla dokon-
čati študija, zato se je z željo po pedagoškem delu posvetila po-
moči učenkam in učencem, dijakinjam in dijakom ter inštruira-
nju več predmetov, predvsem pa angleščine. 
Področje, ki se mu posveča že trideset let, je karitativno delo v 
Krščanskem bratstvu bolnikov in invalidov. Gre za mednarodno 
laiško gibanje trajno telesno bolnih in invalidnih oseb. Kot člani-
ca Bratstva ima na skrbi predvsem mednarodne stike. Bratstvo 
deluje v petdesetih državah po vsem svetu. Koordinira tudi ra-
znovrstne dejavnosti v Domu Bratstva na Zaplani nad Vrhniko. 
Dolga leta je tudi članica uredniškega odbora revije Prijatelj. So-
deluje pri Društvu animatorjev Norma 7 na Vipavskem, ki je pro-
stovoljno neprofitno združenje za izboljšanje kakovosti življenja 
starejših in invalidnih oseb. Sodeluje pri kulturnih programih 
Zveze paraplegikov Slovenije. 
Darinka Slanovec je sodelovala pri prevodu izbranih liričnih be-
sedil priljubljenega avtorja Phila Bosmansa v slovenščino (Ne 
pozabi na veselje, 1996). Leta 1998 je bila med nagrajenci na 
prvem literarnem natečaju Celjske Mohorjeve družbe in Radia 
Ognjišče. Društvo slovenskih pisateljev je v izboru najboljših lite-
rarnih del v letu 2003 posebej poudarilo poezijo Darinke Slano-
vec, ki jo je objavila v knjigi Sled angelov. 
Z zbirko haikujev Leže v travi (2012) se je predstavila tudi kot ha-
iku pesnica. Na mednarodnih natečajih haiku poezije, ki jih je 
organiziralo Kulturno umetniško društvo Apokalipsa, so njeni 
haikuji prejeli več pohval in nagrad: leta 2007 je prejela tretjo 
nagrado za haiku Leže v travi, leta 2011 je prejela prvo nagrado za 
haiku Doma in leta 2017 ponovno prvo nagrado za haiku Tihi 
mejnik.
V letu 2021 je ob sedemdesetletnici Knjižnice Franceta Balantiča 
Kamnik izdala izredno lepo pesniško zbirko haikujev Kamniške 
svetilke, ki je darilo mestu Kamnik in vsem, ki mestu tako kot sve-
tilke prinašajo svetlobo in optimizem.
Darinka Slanovec že dolga leta neutrudno deluje na različnih 
področjih, zlasti na literarnem. S svojim delom je spodbuda ne le 
invalidom, ampak vsem občankam in občanom Kamnika, da ne-
sebično prispevajo k lepši materialni in duhovni podobi svojega 
mesta, zato si za dolgotrajno delo nedvomno zasluži občinsko 
priznanje.
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